
 

 

PROTOKOLL STYREMØTE nr 8 
KARMØY HUNDEKLUBB 2024 
ONSDAG 02.10.2024, KARMØY HUNDEKLUBB, SKUDENESHAVN 

Til stede: Leif Terje Iversen, Lillian Karin Johannessen, Tone Høines, Trygve Hermann Helgesen, 
Astrid Jægtvik,  
Meldt fravær: Stephanie Sterri, Elisabeth Førland, Kine Merete Helle Ærlig 
Ikke til stede:  
 
Grunnet fravær av styremedlemmer, har Astrid stemmerett på dagens møte 

Sak nr: Sak: Evt. ansvarlig: 

42/24 Gjennomgang av referat/protokoll fra møte 7, 13.08.2024 
 
-> ingen kommentarer 
 

 
 
 

43/24 Godkjenne referat/protokoll fra møte 7, 13.08.2024 
 
-> signert av alle som var til stede i dag 
 

 

44/24 Økonomi i klubben 
 
Ny økonomioppdatering kommer til neste styremøte. 
 

 

45/24 Info fra NKK: 
 

 Ingenting nytt 
 

 

46/24 Statusoppdatering Skeie/Skudeneshavn 
 

 Vi har hatt et planleggingsmøte på Skeie 
 

 Nesten alle nye materialer er nå malt på Skeie 
 

 Reisverket til halvtaket på Skeie er klart, det gjenstår kun noen 
småting. Når reisverket er på plass oppå selve kontainertaket, 
så kan taket plates. 
 

 Det er begynt å fuges rundt vinduene, men det gjenstår noen 
vinduer som fortsatt må fuges. 
 

 Det skulle vært kjøpt inn lys til sør, øst og nordsiden av banen 
på Skeie.  
Lillian foreslår å kjøpe inn ledlys lenker til å henge på gjerdet. 
100 meter lys til rekke fra halvtaket i sør, langs gjerdet i øst og 
nesten langs hele gjerdet i nord. Det vil forhåpentligvis gi 
tilstrekkelig med lys gjennom vinterhalvåret frem til en 
eventuell annen løsning er på plass. 
-> Sjekke med Marie hvor mye av årets budsjett som er brukt 

 
 
 



 

 

på Skeie til nå. Dersom der er nok penger igjen i forhold til 
budsjettert, så kan vi prøve en trommel å se hvor mye det lyser 
før vi eventuelt kjøper flere, men der må være nok penger til å 
sluttføre jobben med taket også (takrenner osv) 
Lillian sjekker opp. 
 

 I Skudeneshavn så må vi sette opp dugnader for å fullføre  
 
 

47/24 Oppfølging pågående saker: 
 

 Lillian har snakket med Marie og Stephanie. De hadde ikke 
planer om lydighetskurs enda, så et eventuelt kurs holdt av 
Håkon vil ikke kollidere med deres kursplaner.  
 

 

29/24 Eventuelt: 
 

a) Sensommerens rallystevne er gjennomført. Vi fikk mange fine 
tilbakemeldinger fra både deltakere og en veldig fornøyd 
dommer. Resultatregnskapet er ikke ferdig enda, så endelig 
resultat er ikke klart. 
 

b) Høststevnet i agility er gjennomført. Det gikk tregt med 
påmelding, men det tok seg opp en del siste uka. Dette er vanlig 
innen agility. 
Planen var å avholde stevnet på gressbanen på Skeie, men mye 
regn gjorde at agkomitéen fortløpende måtte vurdere 
forholdene. Fredag ettermiddag ble det besluttet at det var 
tørket såpass opp at stevnet skulle prøve å gjennomføres på 
gress. Dessverre regnet det igjen mye fredagskveld og natt til 
lørdag. I samråd med dommer, ble det derfor besluttet å prøve 
å kjøre stevnet på gress, men med fortløpende vurdering av 
forholdene. Ganske kjapt ble det klart at resten av stevnet 
måtte flyttes ned til grusbanen. Der kom mange gode 
tilbakemeldinger på denne beslutningen, og til tross for mye 
regn gjennom helga, var tilbakemeldingene at banen av veldig 
fin å løpe på, selv om det var veldig vått. Der var ingen som 
skled og skadet seg på noe vis, alle hadde bra grep. 
Stevnet er ferdigmeldt og stevnemappe sendt NKK, men der er 
nok noe heng i systemet en plass enda, for NKK har ikke fått 
ferdigmeldelsen registrert fra Devent. Dermed er stevnet ikke 
anerkjent og stengt enda, og oppgjøret ikke oversendt klubben. 
 

c) Det er avholdt klubbshow innen utstilling og agility. 
Rallylydighet skal ha sin del 12. oktober. Siden alt dette går 
under samme arrangement, er det derfor ikke kommet noe 
regnskap som viser resultat av årets klubbshow enda. 
 

d) Gjennomgang av rosetter pågår for tiden, og det jobbes med å 
sette opp ny bestilling av rosetter for 2025. Denne blir sendt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lillian 



 

 

avgårde innen kort tid.  
 

e) Det er kommet forslag om vi kan opprette mulighet for å 
bestille klubb-klær 
-> Lillian sjekker opp priser og samler inn tilbud. Astrid foreslår 
Unisport som har gode priser iforhold til Macron på idrettslaget 
på Torvastad. 
 

f) Leif Terje kjøpte ATV og plentraktor. Han avtaler med Marie om 
kontonummer for betaling av dette. 
 

g) Neste møte må vi begynne å planlegge budsjetter for 2025. 
Høre om Marie også kan være med på dette møtet. 
 

h) Planlegge juleavslutning på neste møte. 
 
 

 
 
 

 DATO NESTE STYREMØTE: 26. november 2024 kl 
18:00            

 

 

 

 


